

Referat styremøte nr. 3 i Skoger og Konnerud Historielag, torsdag 26. august 2016 på hytta til Jan på Bekkestranda.

Tilstede: Hanne Skjeldrum Fretheim
Jan Sundby Ekeberg
Randi Raaen
Linda Skjeldrum
Tore Skjeldrum
Steinar Knutsen
Jan Haldor Skramstad

Forfall: Anne Lise Bjørge Erichsen

Sak nr. 15/16. *Innkalling og referat fra styremøtet nr. 2 9/6.16 og referat er videresendt til Anne Lise for formell utsendelse).*

Ingen hadde innsigelser til møteinnkallingen. Referatet fra styremøte nr. 2 09.06.16 ble godkjent etter rettelse av en datofeil. Det ble også informert om at Elisabeth Ruud har sendt takkekort for påskjønnelsen hun fikk da hun gikk ut av styret.

Sak nr. 16/16. Økonomisk status v/Randi og evaluering av kontigentinnkrevning. Randi kunne informere om at vi har 473 medlemmer. 15 har gått ut og 22 nye har kommet til. Sum medlemskontingent kr. 100.225,-. 165 av medlemmene er lagt opp med mailadresser. Styret roste Randi for den jobben hun har gjort for å få inn kontingenten.

Regnskapet pr. 31. juli ble gått igjennom. Driftsinntekter kr. 169.028,46. Driftsutgifter kr. 70.060,84. Resultatet er kr. 98.967,62.

Sak nr. 17/16. Kulturdag på Skjeldrumsaga søndag 18.09. kl. 12.00-15.00. Fordeling av oppgaver Dugad torsdag 16.09 kl. 18-20.

Thor Asbjørn Bruserud har laget video til bruk ved besøk på saga av skoleklasser og andre. Den er klar, men trenger redigering for å korte den noe ned. Reidar Halden opplyser at det er vanskelig å få Bruserud til å komme med noen pris. Styret vil foreslå at det settes et tak på kr. 10.000,-. Jan tar kontakt med Reidar for å bringe saken videre.

Anne Lise tar kulturdagen inn i Drammens Tidende «ut i dag». Hun bes også prøve å få inn redaksjonelt stoff i Byavisa. Husk oppfordring om å ta med noe å sitte på.

Inngangspenger er kr. 50,- Randi har ansvaret.

Tore har ansvar for parkering.

Arrangementskomiteen v/Björg Halden: Salg av kaffe og spiselig.

Utvidet Skjeldrumsagakomite har møte tirsdag 13. september hos Linda for å forberede kulturdagen.

Hans Jørgen Juel er bedt om å komme med en eller flere «Gråtasser». Linda holder kontakten.

Jørg Nordås og Knut Kårmo kommer for å se hvor tømmerbilene med Isachsen vinsj og kran skal plasseres på kulturdagen. Saga skal være i bruk på dagen.

Det er dugnad for styret og komiteen torsdag 15. september kl. 18.00 -20.00.

Sak nr. 18/16. Gave fra Sparebankstiftelsen, kort tilbakemelding fra gaveoverrekkelsen v/Jan.

Sparebankstiftelsen DnB hadde invitert oss til å delta på en offisiell gaveutdeling 15. juni i DnB, Drammen. Reidar Halden og Jan S. Ekeberg deltok. Alle inviterte fortalte om sine klubber eller foreninger og fikk overlevert fiktive gavesjekker. Skoger og Konnerud Historielag fikk kr. 118.000,- til slutføring av Skjeldrumsagaprojektet vårt. Pengene har gått inn på kontoen vår.

Sak nr. 19/16. Høstmøte 27.10 kl. 19.00 på Sørvangen. Kort orientering v/Hanne.

Høstmøte blir på Sørvangen torsdag 27. oktober kl. 19.00. Vi har avtalt med Kjersti Reffhaug Eie, som vil ta for seg: «Hvordan og hvorfor skrive din egen historiebok».

Hanne har også fått tilbud fra Tore Wiik, som har skrevet bok om gamle sørlandske hovedvei. Han var også interessert i å komme på et av våre møter. Styret mente at vi står ved avtalen med Reffhaug Eie og at vi får komme tilbake til Vik på et senere tidspunkt.

Sak nr. 20/16. Konnerudkollen Turisthotel.

Anne Lise holder i dette temaet og vi skyver på det til hun er på plass. Det kom opp forslag til en komité som mulig kunne bestå av Anne Lise, Jan Haldor og Per Runar Thoresen.

Sak nr. 21/16. Invitasjon til å komme med ønsker/ideer for SHK i året/årene som kommer..

Hanne kom med forslag om at vi skulle invitere en leder fra komiteene på omgang til å delta på styremøtene. Dette syntes styret var en god ide for å bli bedre kjent med gjøremålene i de forskjellige komiteene og samtidig knytte tettere kontakt med lederne. Jan Haldor mente Historielaget burde sikre seg verdifulle opplysninger om gamle boplasser og annen informasjon fra Vestskogen, som Erik Grindrud er i besittelse av. Han kan godt være kontaktperson, men mente at Jan og kanskje Per Runar Thoresen kunne være med for å få dette i stand. Jan Haldor hører med Erik Grindrud om hvordan han ser på forslaget.

Eventuelt.

Utvidet Rønnehuekomite består av leder Bjørn Syvertsen, Gunnar Kristiansen og Rolf Syvertsen. Vi har avtale med Selvik Bruk om leie av Rønnehue for kr. 100,00 i året. Dette har vi imidlertid ikke betalt. (Erik Juel har ordnet med dette) Nå ønsker vi å gjøre det selv. Det er avtalt med Maria Bostrøm om at hun ordner med nøkler og praktiske detaljer ved utleie til våre medlemmer.

Jan tok opp om hvorvidt vi skal arrangere en ny tur/utflukt i 2017. Dette var det stor interesse for og det kom flere forslag på hvor vi skulle dra. Jan Haldor sa seg villig til å delta i turopplegget sammen med Jan. Forslag på dato er lørdag 22. april 2017.

Drammen, 29. august 2016.

Jan S. Ekeberg

